

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

#### FOOD & BEVERAGE 餐飲業

#### Asia's First Chinese Restaurant Amongst "The World's 50 Best Restaurants"

The Chairman, a restaurant serving Cantonese cuisine in Hong Kong, is ranked 41st in the latest list of "The World's 50 Best Restaurants". It is Asia's first Chinese restaurant to win this accolade. More details...

#### 亞洲首家中菜餐廳打入世界50強

香港粵菜餐廳大班樓於最新公佈的「世界50最佳餐廳」榜單中排名第41位,成為亞洲首家獲此殊榮的中餐館。詳情...



Image courtesy: The World's 50 Best Restaurants

#### Deliveroo Launches Virtual Restaurant Brands in Hong Kong and will have 200 by Year-end

Food delivery service provider Deliveroo offers over 100 virtual brands in Hong Kong. Participating restaurants have boosted their revenues by 85 percent. The 'virtual restaurants' include the delivery-only "Editions" kitchens. (Source: Hong Kong Economic Times, 27 June 2019)

#### Deliveroo虛擬餐廳品牌年底擬增至200個

食物外賣平台Deliveroo(戶戶送)目前在香港推出超過100個虛擬餐廳品牌,餐廳有高達85%的增長。Deliveroo 的虛擬餐廳包括營運僅限外賣的中央廚房「戶戶小廚」。 (資料來源:經濟日報2019年6月27日)

## HKBU Releases Survey on Consumer Behaviour towards Organic Products

The survey found that organic vegetables are still the most popular organic food items while non-food items are showing a rising trend. Spending for organic products this year is expected to reach HK\$8.2 billion, representing a HK\$900 million increase from last year. More details...

#### 香港浸會大學香港有機資源中心公布 《香港有機產品消費行為調查報告2018》

報告指出,有機蔬菜仍然是最受歡迎的有機食品,而有機產品消費金額亦有顯著增加。中心並預測今年全年的有機消費金額將達82億元,按年增長9億元。詳情...

#### WELLNESS 保健服務業



Image courtesy: Fivelements

#### Fivelements Habitat Opens in Hong Kong

Fivelements launches its newest urban wellness concept with its first Fivelements Habitat in Times Square, Causeway Bay. The 15,000-sq-ft integrative wellness destination offers a wide range of classes, workshops and trainings. More details...

#### Fivelements Habitat進駐香港

Fivelements 的全新城市養生概念Fivelements Habitat正式登陸銅鑼灣時代廣場。超過15,000平方尺的綜合修行藝術空間備有多元化的課程、工作坊及訓練。詳情...

#### ■ TOURISM & TRAVEL 旅遊業

#### Trendy Asia vs Emerging Europe: Hong Kong Travel Habits Revealed and the Best Time to Book Flights

Kayak statistics show Chiang Mai, Da Nang and Fukuoka are the top trending short-break destinations in Asia among Hong Kong travellers. There is also a surge of interest in long-haul destinations including Copenhagen, Zurich and Athens in Europe, and Melbourne and Sydney in Australia. More details...

#### 時尙亞洲與新興歐洲: 香港旅客的旅遊習慣及預訂航班的最佳時機

Kayak的統計數據顯示,清邁、峴港及福岡是最受香港旅客歡迎的亞洲短途旅遊目的地。此外,香港旅客也對歐洲的哥本哈根、蘇黎世和雅典以及澳洲的墨爾本和悉尼等長途旅遊目的地感興趣。詳情...



#### CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業



# HKTDC Food Expo Returns for its 30th Anniversary (15-19 Aug)

Food Expo and its concurrent events: Hong Kong International Tea Fair, International Conference of the Modernization of Chinese Medicine & Health Products, Home Delights Expo and HKTDC Beauty & Wellness Expo will be on stage to celebrate its 30th anniversary this August. More details...

#### 第30屆香港貿發局美食博覽八月開展 (8月15至19日)

美食博覽及各同期展覽包括香港國際茶展、國際現代化中醫藥及健康產品會議、家電 • 家品 • 博覽及香港貿發局美與健生活博覽將於八月開展,慶祝開辦三十週年。詳情...

#### GS1 Food Safety Forum 2019 (23 Aug)

Themed "Technology, Innovation and Food Safety", the programme includes insightful sharing from expert speakers with an overview of integrated industry approach on food safety technologies and standards, plus other food safety technological innovations and practices which ensure consumers protection and build consumer trust. More details...

#### 食品安全論壇 2019 (8月23日)

論壇以「科技x創新x食品安全」為主題,行業專家將分享有助提升食品安全科技和標準的綜合方案,以及討論其他能夠保障消費者及加強其信心的食品安全創新科技和實務示範。 詳情...

#### GENERAL 一般消息

#### Hong Kong Customs Signs Authorised Economic Operator (AEO) Mutual Recognition Arrangements (MRA) with Israel and Canada and Action Plan with Indonesia

Under the MRAs, companies accredited as AEOs in Hong Kong will enjoy customs clearance facilitation in Israel and Canada and, reciprocally, companies accredited under the corresponding programmes in Israel and Canada will also enjoy customs clearance facilitation in Hong Kong.

More details...

#### 香港海關分別與以色列、加拿大及印尼海關簽訂 「認可經濟營運商」互認安排及行動計劃

在互認安排下,在香港獲認證為「認可經濟營運商」的公司 將可在以色列及加拿大獲得通關便利,而該兩國的公司如在 當地的相應計劃下獲認證,亦可在香港獲得通關便利。 詳情...

#### Hong Kong and Cambodia Enter into Tax Pact

The agreement sets out the allocation of taxing rights between the two jurisdictions and will help investors better assess their potential tax liabilities from cross-border economic activities. More details...

#### 香港與柬埔寨簽訂稅務協定

協定闡明雙方的徵税權,有助投資者更有效地評估其跨境經 濟活動的潛在税務負擔。<mark>詳情...</mark>

#### Hong Kong and United Arab Emirates Sign Investment Promotion and Protection Agreement

The Agreement seeks to enhance the confidence of investors, expand investment flows and further strengthen the economic and trade ties between the two places.

More details...

### 香港與阿拉伯聯合酋長國簽署促進和保護投資協定

協定將有助增加投資者信心和擴大兩地的投資流動,進一步 鞏固雙方的經貿聯繫。<mark>詳情...</mark>



#### Hong Kong – Italy Work Holiday Scheme Signed

Hong Kong and Italy have signed an agreement to establish a working holiday scheme to benefit their respective youth. More details...

#### 港意訂工作假期計劃

香港與意大利簽署協議,設立雙邊工作假期計劃。詳情...

# **UPCOMING HK EVENTS** 最新活動 Food Expo

15-19 August 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### **Beauty and Wellness Expo**

15-19 August 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### **Natural & Organics Asia**

3-5 September 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### Seafood Expo Asia

3-5 September 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### International Tea Fair

15-17 August 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### **GS1 Food Safety Forum**

23 August 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### Restaurant and Bar/ Gourmet Asia

3-5 September 2019 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

#### **Asia Fruit Logistica**

4-6 September 2019 Asia-World Expo 亞洲國際博覽館 More details...

#### CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: +852 3107 1067 swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務) T: +852 3107 1037 | wang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France T: +852 3107 1047 jhui@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞 Americas and Africa T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞 Europe (except France) T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

www.investhk.gov.hk

Find Us on Social Media 關注我們









